
PROTOKÓŁ NR IV/2009
z czwartej sesji Rady Gminy Świdnica

z dnia 20 maja 2009r.

W dniu 20 maja 2009r. w sali Szkoły Podstawowej (były GOK) przy ul. Ogrodowej w 
Świdnicy odbyła się czwarta sesja Rady Gminy. Godzina rozpoczęcia sesji: 1305, zamknięcia 
obrad: 1340.

Obrady otworzył Przewodniczący Rady Pan Włodzimierz Rebelski.
Obecnych było 15 radnych. Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Przewodniczący Rady poinformował, że do proponowanego porządku obrad wprowadzono  
a) w pkt 3 dwa projekty uchwał w sprawie: 
− uchylenia uchwały Nr III/23/09 Rady Gminy Świdnica z dnia 23 kwietnia 2009r. w sprawie 

upoważnienia Wójta Gminy Świdnica do podpisania umowy z wykonawcą na sporządzenie 
projektu  technicznego  budowy  systemu  oczyszczania  ścieków  we  wsiach  Lipno  
i Grabowiec;

− zaciągnięcia  pożyczki  długoterminowej  ze  środków  finansowych  pozostających  
w  dyspozycji  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  
w Zielonej Górze

b) w pkt 5 przyjęcie protokołu z sesji z dnia 23 kwietnia 2009r.

Do zmian w porządku obrad radni nie wnieśli uwag.
Porządek po wprowadzeniu zmian przedstawia się następująco:

1. Otwarcie sesji.
2. Wolne wnioski.
3. Podjęcie uchwał w sprawie:
a) uchylenia  uchwały  Nr III/23/09 Rady Gminy Świdnica  z  dnia 23 kwietnia  2009r.  

w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Świdnica do podpisania umowy z wykonawcą 
na  sporządzenie  projektu  technicznego  budowy  systemu  oczyszczania  ścieków  we 
wsiach Lipno i Grabowiec;

b) zaciągnięcia  pożyczki  długoterminowej  ze  środków  finansowych  pozostających  
w dyspozycji Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  
w Zielonej Górze

c) zaciągnięcia kredytu długoterminowego na finansowanie zadania inwestycyjnego pod 
nazwą „Przebudowa drogi lokalnej w Wilkanowie”;

d) zaciągnięcia kredytu długoterminowego na finansowanie zadania inwestycyjnego pod 
nazwą „Budowa hali sportowej w Świdnicy”;

e) stwierdzenia  zgodności  ustaleń  projektu  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego  obejmującego  obszar  położony  we  wsi  Słone,  gmina  Świdnica  na  
działkach  o  numerach  ewidencyjnych  477/4  i  478/20  z  ustaleniami  studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Świdnica;

f) uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  obejmującego 
obszar  położony  we  wsi  Słone,  gmina  Świdnica,  na  działkach  o  numerach 
ewidencyjnych 477/4 i 478/20;

g) stwierdzenia  zgodności  ustaleń  projektu  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego terenów zabudowy mieszkaniowej i działalności gospodarczej we wsi 
Słone  z  ustaleniami  studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania 
przestrzennego gminy Świdnica;

h) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów zabudowy 
mieszkaniowej i działalności gospodarczej we wsi Słone.

4. Interpelacje, zapytania radnych i informacje.
5. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 20 marca i 23 kwietnia 2009r. 
6. Zamknięcie obrad.
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Ad.2 Wolne wnioski

Wójt Gminy p. Adam Jaskulski zaprezentował dwa projekty flag Gminy. Są to flagi, które 
w rankingach wśród mieszkańców otrzymują największą liczbę głosów. Wielu mieszkańców, 
również heraldyk, jest zdania, aby nie mieszać barw flagi Gminy z barwami państwowymi.

Przewodniczący Rady poinformował, że kolejna sesja odbędzie się 19 czerwca o godz. 1200 

w Sali wiejskiej w Radomi.

Na powyższym punkt Wolne wnioski zakończono.

Ad. 3a) Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr III/23/09 Rady Gminy Świdnica z 
dnia  23  kwietnia  2009r.  w  sprawie  upoważnienia  Wójta  Gminy  Świdnica  do  podpisania 
umowy z wykonawcą na sporządzenie projektu technicznego budowy systemu oczyszczania 
ścieków we wsiach Lipno i Grabowiec

Komisja  Mienia  i  Budżetu  zaopiniowała  projekt  uchwały pozytywnie  przy  jednym głosie 
„wstrzymującym się”
Komisja  Rolnictwa,  Środowiska,  Rozwoju  Lokalnego  zaopiniowała  projekt  uchwały 
pozytywnie przy czterech głosach „wstrzymujących się”
Komisja Oświaty i Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych, Sportu i Rekreacji zaopiniowała 
projekt uchwały pozytywnie przy jednym głosie „wstrzymującym się”.
Komisja Rewizyjna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednomyślnie. 

W  związku  z  tym,  że  dodatkowych  pytań  nie  było,  Przewodniczący  Rady  poddał  pod 
głosowanie:
„Kto jest  za przyjęciem uchwały w sprawie uchylenia  uchwały Nr III/23/09 Rady Gminy 
Świdnica  z  dnia  23  kwietnia  2009r.  w sprawie  upoważnienia  Wójta  Gminy Świdnica  do 
podpisania  umowy z wykonawcą na sporządzenie  projektu technicznego budowy systemu 
oczyszczania ścieków we wsiach Lipno i Grabowiec?”
11 głosów – „za”
3 głosy – „wstrzymujące się”

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że uchwała Nr IV/24/09 została przyjęta przez Radę 
Gminy.

Ad. 3b) Podjęcie  uchwały w sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  długoterminowej  ze  środków 
finansowych pozostających w dyspozycji Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej w Zielonej Górze
 
Komisja  Mienia  i  Budżetu  zaopiniowała  projekt  uchwały pozytywnie  przy  jednym głosie 
„wstrzymującym się”.
Komisja  Rolnictwa,  Środowiska,  Rozwoju  Lokalnego  zaopiniowała  projekt  uchwały 
pozytywnie przy dwóch głosach „wstrzymujących się”.
Komisja Oświaty i Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych, Sportu i Rekreacji zaopiniowała 
projekt uchwały pozytywnie przy jednym głosie „wstrzymującym się”..
Komisja Rewizyjna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednomyślnie. 

W  związku  z  tym,  że  dodatkowych  pytań  nie  było,  Przewodniczący  Rady  poddał  pod 
głosowanie:
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„Kto  jest  za  przyjęciem  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  długoterminowej  ze 
środków  finansowych  pozostających  w  dyspozycji  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Zielonej Górze?”

13 głosów – „za”
2 głosy – „wstrzymujące się”

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że uchwała Nr IV/25/09 została przyjęta przez Radę 
Gminy.

Ad. 3c) Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na finansowanie 
zadania inwestycyjnego pod nazwą „Przebudowa drogi lokalnej w Wilkanowie

Komisja  Mienia  i  Budżetu  zaopiniowała  projekt  uchwały pozytywnie  przy  jednym głosie 
„przeciw”.
Komisja  Rolnictwa,  Środowiska,  Rozwoju  Lokalnego  zaopiniowała  projekt  uchwały 
pozytywnie przy jednym głosie „przeciw”
Komisja Oświaty i Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych, Sportu i Rekreacji zaopiniowała 
projekt uchwały pozytywnie przy jednym głosie przeciw.
Komisja Rewizyjna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednomyślnie. 

W  związku  z  tym,  że  dodatkowych  pytań  nie  było,  Przewodniczący  Rady  poddał  pod 
głosowanie:
„Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie z sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 
na  finansowanie  zadania  inwestycyjnego  pod  nazwą  „Przebudowa  drogi  lokalnej  
w Wilkanowie?”
13 głosów – „za”
1 głos – „przeciw”
1 głos – „wstrzymujący się”

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że uchwała Nr IV/26/09 została przyjęta przez Radę 
Gminy.

Ad.  3d) Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu  długoterminowego  na 
finansowanie zadania inwestycyjnego pod nazwą „Budowa hali sportowej w Świdnicy”

Komisja Mienia i Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednomyślnie.
Komisja  Rolnictwa,  Środowiska,  Rozwoju  Lokalnego  zaopiniowała  projekt  uchwały 
pozytywnie przy dwóch głosach „wstrzymujących się”.
Komisja Oświaty i Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych, Sportu i Rekreacji zaopiniowała 
projekt uchwały pozytywnie jednomyślnie.
Komisja Rewizyjna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednomyślnie. 

W  związku  z  tym,  że  dodatkowych  pytań  nie  było,  Przewodniczący  Rady  poddał  pod 
głosowanie:
„Kto  jest  za  przyjęciem  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu  długoterminowego  na 
finansowanie zadania inwestycyjnego pod nazwą „Budowa hali sportowej w Świdnicy?”

14 głosów – „za”
1 głos – „wstrzymujący się”

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że uchwała Nr IV/27/09 została przyjęta przez Radę 
Gminy.
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Ad. 3e) Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia zgodności ustaleń projektu miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego obszar położony we wsi Słone, gmina 
Świdnica  na  działkach  o  numerach  ewidencyjnych  477/4  i  478/20  z  ustaleniami  studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Świdnica

Komisja Mienia i Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednomyślnie.
Komisja  Rolnictwa,  Środowiska,  Rozwoju  Lokalnego  zaopiniowała  projekt  uchwały 
pozytywnie jednomyślnie.
Komisja Oświaty i Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych, Sportu i Rekreacji zaopiniowała 
projekt uchwały pozytywnie jednomyślnie.
Komisja Rewizyjna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednomyślnie. 

W  związku  z  tym,  że  dodatkowych  pytań  nie  było,  Przewodniczący  Rady  poddał  pod 
głosowanie:
„Kto  jest  za  przyjęciem  uchwały  w  sprawie  stwierdzenia  zgodności  ustaleń  projektu 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego obszar położony we wsi 
Słone, gmina Świdnica na działkach o numerach ewidencyjnych 477/4 i 478/20 z ustaleniami 
studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Świdnica?”

15 głosów – „za”

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że uchwała Nr IV/28/09 została przyjęta przez Radę 
Gminy.

Ad.  3f) Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego obejmującego obszar położony we wsi Słone, gmina Świdnica, na działkach 
o numerach ewidencyjnych 477/4 i 478/20

Komisja Mienia i Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednomyślnie.
Komisja  Rolnictwa,  Środowiska,  Rozwoju  Lokalnego  zaopiniowała  projekt  uchwały 
pozytywnie jednomyślnie.
Komisja Oświaty i Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych, Sportu i Rekreacji zaopiniowała 
projekt uchwały pozytywnie jednomyślnie.
Komisja Rewizyjna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednomyślnie. 

W  związku  z  tym,  że  dodatkowych  pytań  nie  było,  Przewodniczący  Rady  poddał  pod 
głosowanie:
„Kto  jest  za  przyjęciem  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu 
zagospodarowania  przestrzennego  obejmującego  obszar  położony  we  wsi  Słone,  gmina 
Świdnica, na działkach o numerach ewidencyjnych 477/4 i 478/20?”

15 głosów – „za”

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że uchwała Nr IV/29/09 została przyjęta przez Radę 
Gminy.

Ad. 3g) Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia zgodności ustaleń projektu miejscowego 
planu  zagospodarowania  przestrzennego  terenów  zabudowy  mieszkaniowej  i  działalności 
gospodarczej  we  wsi  Słone  z  ustaleniami  studium  uwarunkowań  i  kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Świdnica

Komisja Mienia i Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednomyślnie.
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Komisja  Rolnictwa,  Środowiska,  Rozwoju  Lokalnego  zaopiniowała  projekt  uchwały 
pozytywnie jednomyślnie.
Komisja Oświaty i Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych, Sportu i Rekreacji zaopiniowała 
projekt uchwały pozytywnie jednomyślnie.
Komisja Rewizyjna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednomyślnie. 

W  związku  z  tym,  że  dodatkowych  pytań  nie  było,  Przewodniczący  Rady  poddał  pod 
głosowanie:
„Kto  jest  za  przyjęciem  uchwały  w  sprawie  stwierdzenia  zgodności  ustaleń  projektu 
miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego  terenów zabudowy mieszkaniowej  i 
działalności  gospodarczej  we wsi Słone z  ustaleniami  studium uwarunkowań i  kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Świdnica?”

15 głosów – „za”

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że uchwała Nr IV/30/09 została przyjęta przez Radę 
Gminy.

Ad.  3h) Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego terenów zabudowy mieszkaniowej i działalności gospodarczej we wsi Słone

Komisja  Mienia  i  Budżetu  zaopiniowała  projekt  uchwały pozytywnie  przy  jednym głosie 
„przeciw”.
Komisja  Rolnictwa,  Środowiska,  Rozwoju  Lokalnego  zaopiniowała  projekt  uchwały 
pozytywnie przy dwóch głosach „przeciw”
Komisja Oświaty i Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych, Sportu i Rekreacji zaopiniowała 
projekt uchwały pozytywnie przy jednym głosie „przeciw”.
Komisja Rewizyjna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednomyślnie. 

W  związku  z  tym,  że  dodatkowych  pytań  nie  było,  Przewodniczący  Rady  poddał  pod 
głosowanie:
„Kto  jest  za  przyjęciem  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu 
zagospodarowania  przestrzennego  terenów  zabudowy  mieszkaniowej  i  działalności 
gospodarczej we wsi Słone?”

13 głosów – „za”
2 głosy – „przeciw”

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że uchwała Nr IV/31/09 została przyjęta przez Radę 
Gminy.

Ad. 4 Interpelacje, zapytania radnych i informacje

Radny p. Piotr Filipiak powiedział,  że między Słonem a Buchałowem była łatana droga 
powiatowa, ale jakość wykonania tych prac jest koszmarna. Radny zwrócił się z prośbą do
 p. Michała Bandziaka-Radnego Powiatu,  aby ten temat   poruszył  na sesji  Rady Powiatu. 
Ponadto  Radny  przekazał  prośbę  mieszkańców  wsi  Buchałów  o  wgląd  w  kosztorys 
podwykonawczy  przyłączy  wod-kan.  Mieszkańcy  składali  się  i  chcieliby  wiedzieć,  jak 
pieniądze  zostały  wydatkowane.   Kończąc  powiedział,  że  należałoby  pomyśleć  o  zbiórce 
odpadów AGD. W poprzednich latach znajdował w lasach pralki Franie i zamrażarki, a teraz 
telewizory. Zapytał, czy nie powinno być jakieś miejsce do składowania, bo do kontenerów 
na odpady wielkogabarytowe telewizorów wrzucać nie wolno. 
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Radny Powiatu p. Michał Bandziak w kwestii napraw dróg powiatowych w pełni poparł 
Radnego Piotra Filipiaka. W  m. Letnica ekipa załatała w taki sposób jezdnię, że naprawiając 
jedną z dziur, już kilkadziesiąt centymetrów dalej dziur nie widziała. Radny Michał Bandziak 
wraz z 7 Radnymi  wystąpił  do Starosty Powiatu o zwolnienie  ze stanowiska p.  Dyrektor 
Grażyny Makarowicz z uwagi na brak jakiegokolwiek porozumienia w kwestii napraw dróg 
powiatowych. Radny obiecał, że w dalszym ciągu będzie walczył o naprawę dróg.
 
Przewodniczący  Rady dopowiedział,  że  być  może  groźba  Radnych  domagających  się 
dymisji p. Dyrektor poskutkuje.

Wójt Gminy zaproponował, aby Radni w sprawie napraw dróg wystąpili z petycją do Pana 
Starosty.

Radna  p.  Gabriela  Leśniak poinformowała,  że  w  ubiegłym  tygodniu  rozmawiała  w 
Starostwie z Kierownikiem od utrzymania dróg, który powiedział Jesteśmy dopiero 10 lat i za  
wszystko nie możemy odpowiadać. Dodała, że mieszkaniec Wilkanowa w  2000 roku domagał 
się udrożnienia rowu, ponieważ po każdej ulewie woda zalewa mu działkę. Wtedy Powiat 
odpowiedział,  że  nie  ma  środków.  Tymczasem  do  dzisiaj  nic  w  tej  sprawie  nie  zostało 
zrobione.  Do  hydrantu  kawałek  rowu  został  udrożniony.  Jednak  tam  ciągle  stoi  woda, 
ponieważ jest tam glina i woda zwyczajnie nie ma gdzie uciec. Kierownik natomiast twierdzi, 
że w rowie przy hydrancie jest studnia chłonna i woda może tam stać najwyżej  dwa dni. 
Radna oświadczyła, że tam nie ma żadnej studni a interweniowała, ponieważ w tym miejscu 
ma  być  budowany  chodnik.  Przecież  potem  będą  musieli  wszystko  rozebrać  i  wykonać 
odprowadzenie wody. 

Przewodniczący Rady powiedział, że faktycznie należy wystąpić do Pana Starosty z petycją 
o pracy Powiatowego Zarządu Dróg. Na sesjach Rady Powiatu na Zarząd Dróg narzekają 
wszystkie gminy. 

Radna p. Maria Serafin poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Oświaty Radny Ryszard 
Kmiecik zgłosił wniosek, aby Radca prawny podpisywał projekty uchwał. 

Przewodniczący  Rady poprosił  o  dopilnowanie,  aby  przed  posiedzeniami  Komisji  Rady, 
projekty uchwał były podpisane. 

Radna p. Gabriela Leśniak zapytała, na jakim etapie są prace dotyczące naliczenia opłat 
adiacenckich.

Wójt  Gminy wyjaśnił,  że  została  już  zlecona  wycena  z  terminem  wykonania  operatów 
szacunkowych do 2 miesięcy. Do końca lipca powinno być wszystko gotowe. 

Radna p. Teresa Zegzuła korzystając z obecności Radnego Powiatu poinformowała, że od 
skrzyżowania  z  obwodnicą w kierunku Słonego stoi  znak ograniczenia  prędkości.  Jest  on 
niewidoczny, ponieważ jest zarośnięty krzakami. Ponadto po lewej stronie tego skrzyżowania 
do  Słonego  brakuje  słupka.  Na  zakończenie  Radna  podziękowała  za  naprawienie  dziur,  
o  które  upominała  się  na  poprzedniej  sesji.  Minął  dosłownie  miesiąc  i  sprawa  została 
załatwiona. 

Radna p. Zofia Przychodna zwróciła się do Radnego Powiatu, aby w walce o poprawę dróg 
powiatowych nie zapomniał o Koźli. Droga pozostawia wiele do życzenia. Nad jezdnią nisko 
zwisające gałęzie stwarzają zagrożenie, a zarośnięte przepusty powodują, że w czasie opadów 
deszczu na jezdni stoi woda. 
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Radny p. Piotr Filipiak zapytał, jak długo jeszcze przy drodze do Słonego będzie szpeciła 
baza magazynowa.

Wójt Gminy wyjaśnił,  że na tej  działce jest  baza magazynowa i  nie przewiduje,  że baza 
zostanie zlikwidowana. Dzierżawcą działki jest p. Glapa a osoby, które budowały się w jej 
sąsiedztwie wiedziały, że jest tam baza materiałów budowlanych. Wójt przyznał jednak, że 
być może teren należałoby odgrodzić od strony drogi. 

Radny Piotr Filipiak wyjaśnił, że nie dotyczy to zgromadzonych materiałów budowlanych, 
tylko baraków bez drzwi i okien.

Wójt Gminy dopowiedział, że to nie jest estetyka tylko jednego miejsca. Należy popatrzeć na 
własne płoty i domy. Nie możemy nękać przedsiębiorców, szczególnie w dobie kryzysu.

Przewodniczący Rady zaprosił  Wójta  do m.  Piaski,  aby zobaczył  jak estetycznie  działa  
p.  Sołtys wraz z pracownikiem interwencyjnym. Wszystko jest wykoszone i naprawdę jest 
bardzo przyjemnie. Jeden patrzy na drugiego i zaczyna dbać o swoje podwórko. Jakkolwiek 
nie wszyscy.

Radny  Bogusław  Lato zapytał,  czy  Gmina  ma  jakiś  wpływ  na  to,  aby  w  jakiś  sposób 
ograniczyć  królestwo betonowych ogrodzeń. 

Wójt  Gminy wyjaśnił,  że  nie  ma  na  to  przepisów budowlanych.  W tym przypadku  jest 
zasada: co się komu podoba. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy Rada mogłaby podjąć uchwałę zakazującą budowy tego 
typu ogrodzeń.

Radna  Gabriela  Leśniak stwierdziła,  że  przecież  wydawane  są  warunki  zabudowy 
określające np.  kolor dachówki.

Wójt  Gminy powiedział,  że  moglibyśmy  mieć  wpływ  przy  wydawaniu  nowych  decyzji 
ustalających warunki zabudowy, ale nie już przy istniejących budynkach.

Sołtys wsi Drzonów p. Elżbieta Noga zapytała Panów Leśniczych, dlaczego ich ciężki sprzęt 
zrywa druty telefoniczne w Drzonowie. To już trzeci raz. 

Radny p. Ryszard Kmiecik wyjaśnił,  że są to samochody firm transportowych wożących 
drewno do tartaków.

Sołtys p. Elżbieta Noga nawiązując do betonowego ogrodzenia powiedziała, że sama ma taki 
płot,  ponieważ  dziki  rozrywają  siatkę.  Dodała,  że  w  Muzeum  też  planowane  jest  takie 
ogrodzenie. 

Radny p. Eliasz Madej zaprosił wszystkich chętnych w ramach Tygodnia Sportu na festyn 
sportowo-rekreacyjny 30 maja od godz. 1400. Festyn jest otwarty dla wszystkich, a organizują 
go Kluby Sportów Walki. Będą również pokazy walk. Idea jest taka, aby każdy z nas wziął 
czynny udział  w zajęciach  sportowych.  Do dyspozycji  będą:  bieżnie,  rowerki  stacjonarne, 
trampolina.  Zostaną  przeprowadzone  mecze  piłki  siatkowej,  plażowej,  kometka. 
Zaplanowany  jest  darmowy  posiłek.  Jeśli  pogoda  pozwoli,  to  na  zakończenie  zostaną 
puszczone chińskie lampiony. 
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Wójt Gminy nawiązując do imprez sportowych powiedział, że warto informacje o imprezach 
przekazywać  mieszkańcom,  bowiem  niektórzy  niedoinformowani  twierdzą,  że  na  terenie 
Gminy nic się nie dzieje. Wójt dopowiedział, że w tym samym czasie tj od 29 do 30 czerwca 
do miasta partnerskiego Lübbenau jedzie nasza młodzież wraz z przedstawicielami Urzędu 
Gminy oraz Radny Ryszard Kmiecik. Natomiast 01 czerwca na terenie Lubuskiego Muzeum 
Wojskowego  organizowany  jest  Dzień  Dziecka.  Ponadto  w  tym  samym  dniu  nastąpi 
uroczyste  wmurowanie  kamienia  węgielnego  pod  budowę  hali  sportowej  w  Świdnicy. 
Uroczystość  uświetni  obecność  Marszałka  Województwa  Lubuskiego  Pana  Marcina 
Jabłońskiego. Na zakończenie Wójt poprosił o pomoc w znalezieniu lokalu do wynajęcia dla 
p.  Jastrzębowskiej,  która ma wyrok eksmisji  z mieszkania  ze Świdnicy.  Może to być  1-2 
pokojowe mieszkanie o podstawowym standardzie. 

Sołtys  wsi  Letnica  p.  Jan Janowski poinformował,  że  w Letnicy  pod nr  53  jest  lokal. 
Mieszkanie zajmuje p. Prusinowski, który w ogóle tam nie mieszka. Poza tym nie płaci. 

Wójt  Gminy powiedział,  że  sprawę  sprawdzimy.  Dodał,  że  mecenas  Kazimierz  Pańtak 
zasugerował lokal, który zajął nieprawnie p. Kluj.  Proces został już wygrany.

Ad. 5 Przyjęcie protokołów z sesji z dnia 20 marca i 23 kwietnia 2009r.
 
Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi dotyczące protokołów. Rada Gminy nie wniosła 
uwag do w/w protokołów, a tym samym zostały przyjęte.

Ad.  6 Przewodniczący  Rady  Włodzimierz  Rebelski  zamknął  obrady  czwartej  sesji  Rady 
Gminy Świdnica.

       Protokołowała:          Przewodniczył:
    Agnieszka Mrozik          Przewodniczący Rady Gminy

Włodzimierz Rebelski
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